
PROTOKÓŁ  Nr X/2007 

 

z X sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 10 października2007 roku 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godz. od 13.00  do godz. 14.00. 

Na ogólną liczbę radnych 15 w sesji udział wzięło 15 radnych, 4 pracowników urzędu gminy 

oraz osoby zainteresowane obradami. 

 

 

 

1. Otwarcie obrad X sesji Rady Gminy 

- stwierdzenie quorum. 

2. Podjęcie uchwał. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 

4. Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

Ad. 1  

 

X sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzył, powitał zebranych p. Zbigniew Drewnowski – 

przewodniczący Rady Gminy.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Odczytał porządek obrad. Poinformował, iż sesja 

została zwołana na wniosek p. Wójta. 

 

 

Krzysztof  Rak – radny 

Wniósł o unieważnienie sesji gdyż, została zwołana z naruszeniem prawa, ponieważ nie 

został zachowany termin 7 dni.   

 

 Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że zwołał sesję w oparciu o art. 20 ust. 3 o samorządzie gminnym, a skoro 

wszyscy Radni są obecni to uchwały podjęte na dzisiejszej sesji będą prawomocne. 

 

Ad. 2 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały  

Nr X/46/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

Z dnia 10 października w sprawie zatwierdzenia planu odnowy sołectwa Zławieś Mała. 

 

 

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Poinformował, że uchwała jest podejmowana, celem uzupełnienia wniosku o dofinansowanie 

Gminnego Ośrodka Kultury w Złejwsi Małej w sprzęt sportowo-artystyczny. Omówił 

uchwałę. 

 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały   
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Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów  uchwałę  

                                                              Nr X/46/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

 z dnia 10 października w sprawie zatwierdzenia planu odnowy sołectwa Zławieś Mała 

 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały  

Nr X/47/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

w sprawie uchylenia uchwały Nr IX/44/2007 z dnia 28 września 2007r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Zławieś Wielka 

 

Tadeusz Smarz – wójt  

Poinformował, że wpłynął wniosek właścicieli działki w Czarnym Błocie o oddaniu drogi na 

rzecz gminy za symboliczną zł. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

O jakiej opłacie mowa, od jakiej opłaty odstępują. 

 

Tadeusz Smarz – wójt  

Właściciele odstępują od opłaty za wykup drogi. Wszystkie drogi na mocy prawa przechodzą 

na rzecz gminy kwestia jest ceny za jaką cenę. 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały   

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów  uchwałę  

Nr X/47/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka  

z dnia 10 października 2007r. w sprawie uchylenia uchwały Nr IX/44/2007 z dnia 28 

września 2007r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Zławieś Wielka 

 

 

Ad. 3 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Poprosiła o naprawę podjazdu na wał koło p. Knopik oraz naprawę hydrantu na ulicy Leśnej 

w Górsku. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Prosiła o umieszczanie protokołów i uchwał z sesji na stronie internetowej. 

 

Tadeusz Smarz – wójt  

„ ludzie jak czytają protokół to pytają mnie, jak jest taka p. Kutnik” 

 

Elżbieta Kononiuk  

Poruszyła temat nadwrażliwości, powiedziała, że została wzywana na komisariat policji i 

wezwanie to było  nie na miejscu, nie potrzebnie marnowała czas i pieniądze. 
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Andrzej Pyzik – radny  

Każdy płaci podatki i każdemu należy się droga i dojazd do niej. 

 

Mirosław Trzybiński – radny  

Powiedział o wnioskach padających na zebraniu wiejskim w Toporzysku. 

 

Krzysztof Rak – radny  

Nie na miejscu jest posądzenie o odrzucaniu środków zewnętrznych, ponieważ sesja była 

zwołana nie zgodnie z przepisami. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Jak możemy mówić o unieważnieniu sesji skoro wszyscy Radni są obecni i podpisali listę 

obecności. 

 

Zenon Podgórski – radny  

Przedstawił zły stan ścieżki rowerowej łączącej Toruń i Bydgoszcz. Ponownie poprosił o 

zaproszenie inspektora p. Julke oraz dokończenie budowy boiska w Górsku – zamontowanie 

ławeczek i ogrodzenia.  

 

Henryk Lizak – radny  

Zapytał co z dalszą częścią chodnika pomiędzy Przysiekiem a Rozgartami. 

 

Zbysław Krawulski – radny  

Poprosił o poprawę nawierzchni drogi koło p. Grzesiuk. 

 

Mirosław Trzybiński – radny 

Poprosił o montaż pojemników na plastik koło sklepu Kubuś w Toporzysku. 

 

 Tadeusz Smarz – wójt 

Odpowiedział na pytania Radnych. 

 

 

Ad. 4 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zakończył obrady X sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Alina Pytel 


